
Referat skolebestyrelsesmøde mandag den 9. september 2024 

Afbud:  

Mødedatoer: 13/8, 9/9, 2/10, 7/11, 9/12 

 

Hvad 
(Punktets overskrift) 

 

Tid 
(hvor meget 

tid skal der af-
sættes til 
punktet?) 

Hvilket 
(Beskrivelse af punktets indhold. Hvad er 

formålet?) 

Forberedelse 
(Er der evt. materialer, der 
skal uddeles og læses før 

mødet mv.?) 

Fremadrettet handling 
 og referat 

 

Elevråd 
 
 

5 minutter  
 

 Har igangsat en undersøgelse, som skal afdække øn-
sker fra eleverne. 
Ønsker genetablering af en kantine som erstatning for 
skolemad.nu Tages op på et kommende bestyrelses-
møde, hvor også skolens sundhedspolitik vendes.  
 

Evaluering kursus med 
Skole & Forældre 
 

10 minutter Hvad fik vi med? 
 
 
 

 Godt og brugbart kursus, som gav en god indgangsvin-
kel for nye bestyrelsesmedlemmer.  
Fint at få defineret rollefordelingen mellem skole og 
forældrevalgte.  
Bør gentages hvert andet år efter valg til skolebesty-
relsen. 
 

Brug af skærme 
 
 

40 minutter Drøftelse ud fra vedhæftede anbefalinger 
 
Udarbejdelse af tidsplan for det videre ar-
bejde 
 
 
 
 

Bilag Der igangsættes en kortlægning, som på afdelingsni-
veau skal afdække brugen af skærme i undervisningen, 
pauser og SFO. 
 
I drøftelsen blev vigtigheden i at lære eleverne at 
bruge skærmene som et arbejdsredskab, samt sikre al-
ternativer til skærme i pauserne pointeret.  
 
Tages op på et kommende bestyrelsesmøde med hen-
blik på udarbejdelse af et princip om brug af skærme-  
 

Spisning 20 minutter 
 

   
 
 



Økonomi 
 

20 minutter Status på økonomi 
 
 
Ønsker til indkøb 
 
 

 Der søges om lov til at øge overskuddet til ca. 580.000 
grundet uforudset tildeling af trepartsmidler.  
 
Der vil fortsat være luft i økonomien til diverse indkøb 
og renoveringsopgaver.  

Princip om elevarran-
gementer 
 

10 minutter Er der grundlag for ændringer? 
 
 
 

Bilag Princippet blev revideret.  

Meddelelser/siden 
sidst 

10 min. Fra skoleledelsen 
 
 
 
Fra forældrevalgte 
 
 
 
 
 
Fra personale 
 

 
 
 
 
Tilbagemeldinger fra foræl-
dremøder 
 
 
 
 
 
 

Inden næste møde inviteres interesserede bestyrelses-
medlemmer til en rundvisning på skolen klokken 16 
 
 
Der har været afholdt forældremøder på de fleste år-
gange.  
Det har været godt at have Skolebestyrelsens oplæg til 
præsentation på forældremøder at støtte sig til (ved-
hæftet).  

Eventuelt 5 min.   
 
 
 

Ønske om, at der i Aula oprettes kontaktbøger for alle 
børn, der skal fungere som beskedtråd mellem skole 
og hjem. Dette for at centrere beskederne et sted. 
 
Problemer med at kunne se kontaktoplysninger på alle 
børn på 2. årgang. 
 

 


